

TERMS AND CONDITIONS FOR USE OF TEAMUP WEBSITE

These Terms and Conditions are divided into the following sections:

- A. An introduction;
- B. A disclaimer of liability;
- C. The standards for using the Teamup website; and
- D. General provisions.

You must accept these Terms and Conditions in full if you are: accessing, using, or browsing the <http://teamup.sa> website (“User”), and/or are a potential client (“Client”) interested in offering to hire – through the Website – one or more freelancers of whom have diverse credentials, expertise, and work experiences (“Freelancer/s”).

By accessing, using, or browsing the Website, you hereby acknowledge that you have read, understand, and agree to be bound by the Teamup Terms and Conditions hereinafter. If you wish to send a request to hire a Freelancer through the Website, you must [Accept] these Terms and Conditions before proceeding with the request to hire – in order to confirm that you have read, understand, and agree to be bound by these Terms and Conditions. If you do not agree with these Terms and Conditions, you must not proceed with sending a request to hire a Freelancer through the Website.

شروط وأحكام استخدام الموقع الإلكتروني (TEAMUP)

قُسمت الشروط والأحكام الماثلة إلى المواد التالية:

1. المقدمة؛ و
2. إخلاء المسؤولية القانونية؛ و
3. معايير استخدام موقع تيماب الإلكتروني؛ و
4. أحكام عامة.

يجب عليك قبول هذه الشروط والأحكام بالكامل عند وصولك إلى الموقع الإلكتروني (<http://teamup.sa>) أو تعيينه أو تصفحه ("تصفح الموقع")، و/أو إذا كنت عميلًا محتملًا ("عميل") مهتمًا بتقديم عرض -عبر الموقع- لتعيين مصمم عامل على حسابه الخاص، واحد أو أكثر، من ذوي المؤهلات والدراسة الفنية والخبرات العملية المتنوعة ("مصمم عامل").

بوصولك إلى الموقع الإلكتروني أو استخدامه أو تصفحه، فإنك تقر بموجب هذه الشروط والأحكام بأنك قد قرأت وتفهمت ووافقت على الالتزام بشروط وأحكام تيماب المُبيّنة فيما يلي. وإذا ما رغبت في إرسال طلب لتعيين مصمم عامل على حسابه الخاص عبر الموقع الإلكتروني، فعليك [قبول] هذه الشروط والأحكام قبل المضي قدمًا في طلب التعيين، وذلك بهدف تأكيد أنك قد قرأت وتفهمت ووافقت على الالتزام بهذه الشروط والأحكام، في حين يجب عليك عدم إرسال طلب التعيين لمصمم عامل على حسابه الخاص عبر الموقع الإلكتروني إذا لم توافق على هذه

("□□□□□□ □□□□□□").

v. Upon the Successful Connection, all and any further dealings and communications between the Freelancer and Client become the responsibility of the Freelancer and Client. Such dealings will, therefore, become independent from Teamup. Teamup reserves the right to exclude all and any liabilities with respect to the Project as well as to any future agreements between the Freelancer and the Client – including but not limited to – scope of work, deadlines, fee agreements, and methods of payment (as further set out under Section B below).

(5) عقب الاتصال الناجح، يتحمل كل من المصمم العامل على حسابه الخاص والعميل مسئولية جميع المعاملات والاتصالات الإضافية بينهما، وبالتالي تستقل هذه المعاملات الإضافية عن تيماب. وتحتفظ تيماب بالحق في إخراج طرفها من جميع المسئوليات القانونية فيما يتعلق بالمشروع، ومن أي اتفاقات إضافية بين المصمم العامل على حسابه الخاص والعميل، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر نطاق العمل والمواعيد النهائية واتفاقات الأتعاب وطرق الدفع (على النحو المفضل في البند ب أدناه).

2. DISCLAIMER OF LIABILITY

-2 إخلاء المسئولية القانونية

1. Relationship of The Parties These Terms and Conditions will not establish any relationship of partnership, joint venture, employment, or agency between Teamup and a Client. Neither Teamup nor the Client will have the power to bind the other party or to incur any obligations on its behalf, without the other party's prior consent.

-1 العلاقة بين الطرفين لا تؤسس هذه الشروط والأحكام أية علاقة شراكة أو مشروع مشترك أو توظيف أو توكيل بين تيماب وبين العميل. وبالإضافة إلى ذلك، لا يحمل أي من تيماب أو العميل سلطة إلزام الطرف الآخر، أو تحميل الطرف الآخر أية التزامات بالنيابة عنه، بدون الموافقة المسبقة على ذلك من الطرف الآخر.

3. Projects

-2 المشروعات

i. A Client hereby agrees that by choosing to hire a Freelancer through the Website, all dealings with the Freelancer are independent and Teamup will not be involved in any of the subsequent dealings between the Client and Freelancer. A Client agrees to undertake all or any risks that may arise out of the dealings.

(1) وافق العميل بمقتضى هذه الشروط والأحكام على أنه باختياره تعيين عامل على حسابه الخاص عبر الموقع الإلكتروني، فإن كل المعاملات مع المصمم العامل على حسابه الخاص تعد مستقلة، وإن تيماب لن تشترك في أي من المعاملات اللاحقة بين العميل والمصمم العامل على حسابه الخاص. وقد وافق العميل على مواجهة جميع المخاطر التي قد تنجم

عن المعاملات.

- ii. Upon Successful Connection, Teamup will no longer be liable for any dealings or agreements between the Freelancer and Client. This includes but is not limited to: untimely delivery or non-delivery of Project by Freelancer, inefficiency in executing the Project, breaching of any agreements between Client and Freelancer to execute Project, and or quality of the Project.

(2) عقب الاتصال الناجح، لا تظل تيمأب مسؤولة عن أي معاملات أو اتفاقات بين المصمم العامل على حسابه الخاص والعميل، ويشمل ذلك على سبيل المثال لا الحصر ما يلي: التأخر في تسليم المشروعات أو عدم تسليمها عن طريق المصمم العامل على حسابه الخاص، و/أو عدم الكفاءة في تنفيذ المشروع، و/أو خرق أي اتفاقات بين العميل والمصمم العامل على حسابه الخاص فيما يتعلق بتنفيذ المشروع، و/أو جودة المشروع.

4. Data Policy

- i. All or any data or contact information a Client provides Teamup with when using their Services to Request to Hire Freelancer is collected for the purpose of a Successful Connection with the Freelancer.

-3 سياسة البيانات

(1) بهدف إقامة اتصال ناجح مع المصمم العامل على حسابه الخاص، جُمِعَت كل البيانات أو معلومات الاتصال، أو أي منها، التي يقدمها العميل إلى تيمأب أثناء الاستفادة من خدماتها طلبًا لتعيين عامل على حسابه الخاص.

- ii. For purposes of the development of Teamup Services, Teamup may further collect a Client's data on how the Services are being used by the Client, such as the freelance designers the Client views or engages with and/or the frequency and duration of the Client's activities on the Website. Teamup may also use the Client's contact information to send marketing communications, which a Client may opt out of at any time.

(2) لأغراض تطوير خدمات تيمأب، قد تجمع تيمأب المزيد من بيانات العميل المتعلقة بكيفية تعيين العميل للخدمات، مثل المصممين المستقلين الذين يستعرض العميل ملفاتهم أو يتعامل معهم، و/أو معدل ومدة أنشطة العميل على الموقع الإلكتروني. وبالإضافة إلى ذلك، يحق لتيمأب تعيين معلومات اتصال العميل بهدف إجراء اتصالات تسويقية، ويمكن للعميل في أي وقت أن يختار إيقاف هذه الاتصالات.

- iii. To ensure the privacy of the Freelancer, Teamup may not provide the Client with any of the Freelancers' contact information prior to the Successful Connection.

(3) بهدف ضمان خصوصية المصمم العامل على حسابه الخاص، لن تزود تيمأب العميل بأي معلومات اتصال خاصة بالمصمم العامل على حسابه الخاص قبل إتمام الاتصال الناجح.

- iv. Upon processing the Client's Request to Hire by Teamup, the Freelancer will be notified by

Teamup of the Client's Request and will thereafter contact the Client directly. Teamup will not be involved in any of the subsequent communications between the Client and the Freelancer, and will therefore not be collecting any more data from the Client.

- v. Any information that is provided by the Freelancer on the Website – including but not limited to – the profile picture, name, experience, and past work may not be used by a User or Client for reasons unrelated to a Project or the Services provided by Teamup.
- vi. Any information transferred between the Client and the Freelancer after the Successful Connection is no longer the responsibility of Teamup and is not governed by these Terms and Conditions.

5. Exclusion of Warranties, Representations, and Guarantees Teamup does not warrant, represent, or guarantee any of the following: (a) the accuracy of the information provided by the Freelancer published on the Website, (b) that the Freelancer's information is up to date, (c) the quality of the Freelancer's work, or (d) that the information provided by the Freelancer can guarantee the exact desired result by the Client.

(4) عند مراجعة تيمآب لطلب التعيين الصادر من العميل، تخطر تيمآب المصمم العامل على حسابه الخاص عن ذلك الطلب، وسيصل المصمم العامل على حسابه الخاص بعدئذ بالعميل مباشرة، ولن تشترك تيمآب في أي من الاتصالات اللاحقة بين العميل والمصمم العامل على حسابه الخاص، وبالتالي لن تجمع تيمآب أي بيانات إضافية من العميل.

(5) لا يحق للمستخدم أو العميل تعيين أي معلومات يقدمها المصمم العامل على حسابه الخاص على الموقع الإلكتروني، بما فيها على سبيل المثال لا الحصر صورة الملف الشخصي والاسم والخبرة والأعمال السابقة، في أي أغراض غير ذات صلة بأحد المشروعات أو الخدمات التي تقدمها تيمآب.

(6) بعد الاتصال الناجح، لا تظل تيمآب مسئولة عن أي معلومات منقولة بين العميل والمصمم العامل على حسابه الخاص، ولا تخضع هذه المعلومات إلى الشروط والأحكام المأثلة.

4- إخلاء المسؤولية من التعهدات والإقرارات والضمانات: لا تتعهد تيمآب أو تضمن أو تقر بأي مما يلي: (أ) دقة المعلومات المقدمة من المصمم العامل على حسابه الخاص والمنشورة على الموقع الإلكتروني؛ أو (ب) تحديث معلومات المصمم العامل على حسابه الخاص؛ أو (ج) جودة عمل المصمم العامل على حسابه الخاص؛ أو (د) ضمان تحقيق النتيجة المحددة، التي يرغب بها العميل، بناء على المعلومات المقدمة من المصمم

العامل على حسابه الخاص.

6. Limitations and Exclusions of Liability A Client must accept Teamup's interest in limiting its liability with respect to the independent dealings between the Client and Freelancer. Teamup will not be liable to the Client in respect of any of the following:

- Direct or consequential damages arising out of the dealings with the Freelancer, business losses including commercial opportunities, losses of management and office time;
- Damage to profits, income, revenue, or anticipated savings;
- Corruption of any data, database, or software; or
- Losses resulting from Freelancer's refusal to furnish Client with the final Project.

7. Fees

- Teamup may collect any administrative fees from a Client for using its Services.
- A Client acknowledges that any fee arrangements between the Client and Freelancer shall be decided and agreed upon only by and between the Client and Freelancer. Fee arrangements include but are not limited to the: amount of fees, methods of payment, times of payment, and/ or consequences of breaching the said fee agreements.
- Teamup will in no way be a party to these fee agreements, and hereby limits all its responsibilities towards any losses a Client may incur as a result of their dealings with the Freelancer – as stated above under Section B (4).

5- تحديد المسؤولية القانونية

وإخلائها: يجب على العميل الموافقة على حق تيماب بتحديد مسؤوليتها القانونية فيما يتعلق بالمعاملات المستقلة بين العميل والمصمم العامل على حسابه الخاص، حيث لن تتحمل تيماب المسؤولية القانونية أمام العميل فيما يتعلق بأي مما يلي:

- الأضرار المباشرة أو الاستتباعية المترتبة على المعاملات مع الموظفين المستقلين، أو الخسائر التجارية بما فيها الفرص التجارية، أو خسارة الوقت الإداري والمكتبي؛ أو
- الضرر بالأرباح أو الدخل أو العائد، أو بالمدخرات المتوقعة؛ أو
- تلف أي بيانات أو قواعد بيانات أو برمجيات؛ أو
- الخسائر الناجمة عن رفض المصمم العامل على حسابه الخاص لتسليم المشروع النهائي إلى العميل.

6- الرسوم

- (1) يحق لتيماب تحصيل أي رسوم إدارية من العميل قبل تعيين خدماتها.
- (2) يقر العميل بأن أي ترتيب أتعاب بينه وبين المصمم العامل على حسابه الخاص لا يُحدّد أو يُوافق عليه إلا فيما بينه وبين المصمم العامل على حسابه الخاص. وتشمل ترتيبات الأتعاب المذكورة على سبيل المثال لا الحصر: مبلغ الأتعاب، و/أو طرق الدفع، و/أو أوقات الدفع، و/أو عواقب الإخلال باتفاقات الأتعاب المذكورة.
- (3) لا تعتبر تيماب بأي طريقة طرفًا باتفاقات الأتعاب المذكورة، فقد حددت تيماب بموجب هذا النص كامل مسؤولياتها عن أي خسائر قد يتحملها العميل نتيجة لتعامله مع المصمم

8. Exclusion of Third Party Rights The Website may include hyperlinks to other websites owned and operated by third parties. Teamup does not control these third party websites, and holds no responsibility for them or for any loss or damage that may arise from the use of these third party websites by a User or Client.

العامل على حسابه الخاص، كما هو
مذكور أعلاه في البند ب (4).

لإخلاء المسؤولية من حقوق الغير:
من الممكن أن يتضمن الموقع الإلكتروني روابط إلى مواقع إلكترونية أخرى يملكها الغير ويديرها، ولم تقع هذه المواقع الإلكترونية المذكورة الخاصة بالغير تحت سيطرة تيماب، وبالتالي لا تتحمل تيماب المسؤولية عن هذه المواقع، أو عن أي خسارة أو ضرر قد يترتب على تعيين المستخدم أو العميل لهذه المواقع.

9. TEAMUP STANDARDS

1. Covenant of Good Faith and Fair Dealing A User/Client hereby agrees that their use of this Website and their Request to Hire Freelancer are acts of good faith and fair dealing. A User/Client agrees to communicate with the Freelancer according to the socially accepted norms of the Kingdom of Saudi Arabia.

10. Acceptable Use A User/Client must not use the Website to transmit or send unsolicited commercial communication. A User/Client must not use the Website for any purposes related to marketing without Teamup's express written consent. A User/Client must not use the Website in any way that causes, or may cause, damage to the Website or impairment of its availability or accessibility; or in any way which is unlawful, illegal, fraudulent or harmful, or in connection with any unlawful, illegal, fraudulent or harmful purpose or activity. A User/Client must not conduct any systematic or automated data collection activities (including without limitation scraping, data mining, data extraction and data harvesting) on or in relation to

3- معايير تيماب

1- التعهد بحسن النوايا والعمل النزيه: وافق المستخدم/ العميل بمقتضى هذه الشروط والاحكام على التزام حسن النوايا والعمل النزيه في تعيين هذا الموقع الإلكتروني وفي طلب تعيين عامل على حسابه الخاص. وقد وافق المستخدم/ العميل على التواصل مع المصمم العامل على حسابه الخاص بالتوافق مع القواعد المقبولة اجتماعيا في المملكة العربية السعودية.

2- الاستخدام المقبول: يجب على المستخدم/ العميل ألا يستخدم الموقع في نقل أو إرسال الاتصالات التجارية غير المسموح بها، وألا يستخدم الموقع في أي غرض متعلق بالتسويق بدون موافقة كتابية صريحة من تيماب، وألا يستخدمه بأي طريقة تتسبب، أو قد تتسبب، بالضرر في الموقع الإلكتروني أو في مدى إتاحتها أو في إمكانية الوصول إليه، أو بأي طريقة غير شرعية أو غير نظامية أو احتيالية أو ضارة أو ذات صلة بأي غرض أو نشاط

our Website without Teamup's express written consent.

11. Copyright Notice This Website and its content are a copyright of Teamup - all rights reserved. All samples of works provided by Freelancers on this Website are copyrights of the Freelancers - all rights reserved. Any redistribution or reproduction of part or all of the contents provided on this Website in any form is prohibited. A User/Client may not, except with Teamup's express written permission, distribute or commercially exploit the content of the Website. Nor may a User/Client transmit the content or store it in any other website.

12. Trademarks Teamup's logos are trademarks. Teamup does not give any User/Client permission to use these trademarks in any form. Such use may constitute an infringement of Teamup's rights. Other registered and unregistered trademarks or service marks available on the Website may be the property of the Freelancers or other respective owners. Unless stated otherwise, Teamup does not endorse and are not affiliated with any of the holders of any such rights, and as such, Teamup cannot grant any license to exercise such rights.

13. Report Abuse Teamup hereby authorizes the Freelancer to report a Client to Teamup in the event

غير شرعي أو غير نظامي أو احتيالي أو ضار. وعلاوة على ذلك، يجب على المستخدم/ العميل ألا يقوم بأي أنشطة آلية أو منهجية لجمع البيانات (بما فيها على سبيل المثال لا الحصر: جمع المعلومات، والتحليل الذكي للبيانات واستخراجها وجمعها) من موقعنا الإلكتروني أو فيما يتصل به بدون الموافقة الكتابية الصريحة من تيماب.

3- إخطار حقوق التأليف والنشر: تمتلك تيماب حقوق التأليف والنشر الخاصة بهذا الموقع الإلكتروني ومحتواه، وكل الحقوق محفوظة، بينما يمتلك الموظفون المستقلين حقوق التأليف والنشر الخاصة بكل نماذج الأعمال المقدمة من جانبهم على هذا الموقع، وكل الحقوق محفوظة. ويُحظر أي نسخ أو إعادة توزيع لكل أو لأي جزء من المحتوى المقدم على هذا الموقع الإلكتروني بأي شكل. ولا يحق للمستخدم/ العميل توزيع محتوى الموقع الإلكتروني أو استغلاله تجاريًا، إلا بموافقة كتابية صريحة من تيماب، كما لا يحق للمستخدم/ العميل نقل المحتوى أو تخزينه في أي موقع إلكتروني آخر.

العلامات التجارية: تعد شعارات تيماب علامات تجارية، ولم تصرح تيماب إلى أي مستخدم/ عميل بتعيين هذه العلامات التجارية بأي شكل، وقد يمثل هذا التعيين تعديًا على حقوق تيماب. و يحق أن تكون العلامات التجارية الأخرى أو علامات الخدمات المتاحة على الموقع الإلكتروني، المسجلة وغير المسجلة، ملكية خاصة بالموظفين المستقلين أو بالمالكين الآخرين المعنيين. وفيما عدا ما هو منصوص عليه خلاف ذلك، لم تتبع

of abuse (or any suspicions thereof) of the Services pursuant to these Terms and Conditions. A User/Client hereby agrees that Teamup reserves its right to determine whether or not any report of abuse received from the Freelancer constitutes a breach of these Terms and Conditions. If Teamup determines the subject matter of the report of abuse to be a breach of these Terms and Conditions, Teamup hereby reserves its rights that are further stated in Section D (2).

تيمآب أو تصادق على أي من مالكي هذه الحقوق، وعلى هذا النحو، لا يمكن لتيمآب أن تمنح أي ترخيص بممارسة هذه الحقوق.

4- الإبلاغ عن إساءة تعين: سمحت
تيمآب، بمقتضى هذه الشروط والأحكام، للموظف المستقل بإبلاغ تيمآب عن العميل، في حالة إساءة تعين الخدمات (أو أي شك في ذلك) استنادًا على هذه الشروط والأحكام. وقد وافق المستخدم/ العميل على أن تحتفظ تيمآب بالحق في اتخاذ القرار حول ما إن كانت أي إساءة تعين، يبلغ عنها المصمم العامل على حسابه الخاص، تخل بهذه الشروط والأحكام. وفي حال قررت تيمآب أن الموضوع محل الإبلاغ يخل بهذه الشروط والأحكام، تحتفظ تيمآب بحقوقها المبيّنة في البند د (2)، بموجب هذه الشروط والأحكام.

14. GENERAL PROVISIONS

1. Indemnity A User/Client hereby indemnifies Teamup and undertakes to keep Teamup indemnified against any losses, damages, costs, liabilities and expenses (including without limitation legal expenses) incurred or suffered by Teamup arising out of any claim or breach caused by the User/Client of any provision of these Terms and Conditions.

4- أحكام عامة

1- التعويض: يُعوّض المستخدم/
العميل تيمآب، بموجب هذه الشروط والأحكام، ويتعهد بإبقائها معوضة عن أي خسائر أو أضرار أو تكاليف أو التزامات أو نفقات (بما فيها النفقات القانونية على سبيل المثال لا الحصر) التي تكبدتها تيمآب بسبب أي دعوى أو إخلال يصدر من جانب المستخدم/ العميل فيما يتعلق بأي من هذه الشروط والأحكام.

15. Breaches of Terms and Conditions

- i. Without prejudice to Teamup's other rights, if

2- الإخلال بالشروط والأحكام
(1) بدون الإخلال بأي من حقوق

a User/Client breaches these Terms and Conditions in any way, or if we reasonably suspect that a User/Client has breached these Terms and Conditions in any way, we may: (a) send one or more formal warnings; (b) deny the User/Client the Service and/or any future Requests to Hire Freelancers; (c) block computers using their specific IP addresses from accessing the Website; and/or (d) bring court proceedings against the User/Client for breach of contract or otherwise.

- ii. Where Teamup denies a User/Client their Services or blocks their access to the Website, the User/Client must not take any action to circumvent such denial or blocking (including without limitation creating and/or using a different account).

16. Variation Teamup may occasionally revise these Terms and Conditions. Any revised Terms and Conditions will be effective as of the date they are published on the Website.

17. Assignment A User/Client hereby agrees that Teamup may at any time transfer, sub-contract or otherwise deal with any or all of its rights and/or obligations under these Terms and Conditions.

18. Severability If any provision of these Terms and Conditions is determined by any court or other competent authority to be unlawful and/or unenforceable, the other provisions will remain in

تيمأب الأخرى، في حالة إخلال المستخدم/ العميل بهذه الشروط والأحكام بأي طريقة، أو إذا شككنا بشكل معقول في أن المستخدم/ العميل قد أخل بهذه الشروط والأحكام بأي طريقة، يحق لنا: (أ) إرسال إخطار رسمي واحد أو أكثر؛ و/أو (ب) منع المستخدم/ العميل من الخدمة و/أو أي طلبات تعيين عاملين على حسابهم الخاص إضافية؛ و/أو (ج) حجب الموقع الإلكتروني عن أجهزة الكمبيوتر التي تحمل عناوين بروتوكول الإنترنت الخاصة بالمستخدم/ العميل؛ و/أو (د) رفع دعاوى قضائية ضد المستخدم/ العميل بسبب الإخلال بالعقد أو خلاف ذلك.

(2) إذا منعت تيمأب المستخدم/ العميل من الخدمة، أو حظرت وصوله إلى الموقع الإلكتروني، لا يحق للمستخدم/ العميل أن يتخذ أي إجراء في سبيل الالتفاف حول هذا المنع أو الحظر (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر إنشاء و/أو تعيين حساب مختلف).

3- التغيير: يحق لتيمأب بين حين وآخر أن تراجع هذه الشروط والأحكام. وتدخل أي شروط وأحكام مراجعة في حيز النفاذ اعتبارًا من تاريخ نشرها على الموقع الإلكتروني.

4- الإحالة: وافق المستخدم/ العميل، بموجب هذه الشروط والأحكام، على أنه يحق لتيمأب في أي وقت أن تحيل أي أو كل حقوقها و/أو التزاماتها القائمة على الشروط والأحكام الماثلة، أو أن تتعاقد من الباطن حول هذه الحقوق و/أو الالتزامات، أو أن تتعامل فيها بأي طريقة خلاف ذلك.

effect. If any unlawful and/or unenforceable provision would be lawful or enforceable in part, that unlawful and/or unenforceable part will be deemed as deleted, and the rest of the provision will remain in effect.

19. Entire Agreement These Terms and Conditions constitute the entire agreement between a User/Client and Teamup in relation to their use of Teamup's Services and Website, and supersede any other agreements in this regard.

20. Law and Jurisdiction These Terms and Conditions are governed and construed in accordance to the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia, even if some services include actions in different jurisdictions. Any disputes arising from these Terms and Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the Kingdom of Saudi Arabia.

5- استقلالية البنود: إذا ما قُضي بعدم قانونية و/أو عدم نفاذ أي حكم وارد في هذه الشروط والأحكام عبر أي محكمة أو سلطة أخرى ذات اختصاص، تظل بقية أحكامها في حيز النفاذ وكامل السريان. وإذا اشتمل أي حكم على جزء غير قانوني و/أو غير نافذ، يعتبر ذلك الجزء غير القانوني و/أو غير النافذ محذوقًا، وتظل بقية هذا الحكم في حيز النفاذ.

6- كامل الاتفاق: تمثل الشروط والأحكام الماثلة كامل الاتفاق بين المستخدم/ العميل وبين تيماب فيما يتعلق بتعيين خدمات تيماب وموقعها الإلكتروني، وبحل محل أي اتفاقات أخرى في هذا الصدد.

7- النظام والاختصاص القضائي: تخضع وتُفسَّر هذه الشروط والأحكام في ضوء قوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية، حتى وإن تضمنت بعض الخدمات إجراءات خاضعة إلى ولاية قانونية مختلفة. ويخضع أي نزاع ينشأ عن هذه الشروط والأحكام إلى الاختصاص القضائي الحصري لمحاكم المملكة العربية السعودية.